
 
REFERAT FRA STYREMØTE i Vestfold og Buskerud dachshundklubb 

03.10.2023 

Til stede:  Forfall:  

Leder: Bente Fimland Therkelsen (BTF)  

Nestleder: Eddie Moljord (EM)  

Styremedlem/kasserer: Bård Kjos (BK)  

Styremedlem:   

Styremedlem: Lars.D.Christensen(LDC)   

Varamedlem: Anneli Holm (AH)   

Varamedlem: Magnus Junge Andersen (MJA) Magnus 

 
Saksliste 
Sak 23/64: Godkjenning av innkalling, saksliste og saksdokumenter  
Sak 23/65: Orientering mailer 
Sak 23/66: Saker behandlet mellom styremøtene 
Sak 23/67: Elleville dachshunddag 
Sak 23/68: Mail ifra utstillingskomiteen HS om søknad 3 utstilling 2024 
Sak 23/69: Medlemsmøte/foredrag 6 sep. 
Sak 23/70: Mail ifra HS ang Nordisk utstilling 2024 
Sak 23/71: Årsmøte og Årsmøte fest 
Sak 23/72: Regnskap 
Sak 23/73: Orienteringssaker 
Sak 23/74: Eventuelt 
 
 

Sak 
nr. 

Sak Ansvarlig Frist 

23/64 Godkjenning av innkalling, saksliste og 
saksdokumenter 
 
Godkjent, uten noen kommentar 

  

23/65 Orientering mailer 
Informert om mailer inn og ut av klubbens mail.  

Hs/undomsdrev. 
Styret ble informert, 

Leder / 
Bente, 
Eddie 
 

 

23/66 Saker behandlet mellom styremøtene på mail 
og styrets messenger gruppe. 
ingen 

  

23/67 Elleville Dachshunddag 
Tilbakemeldingene og evaluering ifra forrige gang ang 

liten plass og uoversiktlig, resulterer i at vi ønsker å 

benytte allerede booket hall den 9 mars til 

valpeshow/barn og hund arrangement. Komiteene har 

fått mulighet til å komme med innspill.  

Bente søker  



Det søkes om å arrangere uoffisielt valpeshow for G4 

og enkelte drivende raser i G6. 

  

23/68: Mail ifra utstillingskomiteen HS, avslag på 

søknad om å gi bort 3 utstilling til 

Sandefjord hundeklubb 2024 
Oppfølging sak 23/57 

Søknaden avslås da det er lokalklubber i vårt 

nærområde som har søkt om å arrangere utstilling 

samme helg. 

Det er enighet om å søke ute utstilling den 15.juni ,sted 

blir Håsken i Andebu. Dette blir på samme sted og helg 

som vår ordinære blodsporprøve. Vi vil kombinere 

dette med stand fra drev og sporkomiteen, barn og 

hund pluss andre aktiviteter. utstillingskomiteen stiller 

seg bak 

Leder/Bente søker 

  

23/69 Medlemsmøte Høst 
Et interessant foredrag med mange engasjerte til stede, 

vi talte 30 stykk. Etter foredraget snakket vi om 

klubben og hva som gjør at dugnadsånden er så lav.  

Klubben ble stiftet 11. juni 1975. Og som navnet 

indikerer, er klubbens nedslagsområde de tidligere 

fylkene Vestfold og Buskerud. Dermed dekker vi 

området fra Brunlanes i grenseområdene til Porsgrunn i 

sør, til Hemsedal på grensa til Lærdal i nord, en 

strekning på ca. 330 km. 

Det er et stort område. Alle komiteer og styreverv er 

vanskelig å fylle med frivillige, vi får stadig nye 

medlemmer og overflyttinger fra andre dachshund 

klubber, men ingen som melder seg for dugnad.  

Hva må til for at så mange medlemmer som mulig skal 

føle tilhørighet?  Dette er et gjentagende tema og 

tidligere medlemsundersøkelser viser at sportreninger, 

ringtreninger utenom utstillinger er noe medlemmene 

ønsker. Dette jobbes det videre med utover 2025. 

 

  

23/70 Mail ifra HS ang Nordisk utstilling 2024 
Oppfølging sak 23/59 

Nordisk vinnerutstilling avholdes 29. juni 2024.  I 

den forbindelsen oppfordres NDFs lokalklubber til å 

søke om å få gjennomføre arrangementet. Styret vedtok 

på styremøte 21.09.23 at klubben ikke hadde kapasitet, 

ble sendt en orienteringse-post til utstillingsutvalget. 

Utvalget burde ha fått muligheten til å behandle 

forespørselen før styret satte et vedtak.  Ny mail ble 

sendt komiteen og Leder og Nestleder hadde møte med 

komiteen som gjerne ville se på muligheten for å 

arrangere, og konkluderte med at tidsfristen for en god 

BFT  



søknad og for å komme opp med et godt konsept ble 

tiden for knapp. Vedtaket blir derfor stående. 

23/71 Årsmøte og årsmøte fest 
Datoen settes til 23. februar. Ulike priser og steder 

innhentes. Det taes en avgjørelse 18.okt. 

Annonse for møte sendes inn. 

 

Bente sender 
inn, Anneli, 
Eddie og lars 
innhenter 

 

23/61 Regnskap 
Bård gav en oversikt, klubben har god økonomi. 

  

23/62 Orienteringssaker 
 
Informasjon fra drevkomiteen: 
Komiteen har diskutert mailen ang rullering av 
drevmesterskap og lagt frem sitt synspunkt på 
saken.  
Eddie Moljord 
Informasjon fra sporkomiteen 
Leder: Lars D.Christensen(Leder) 
Informasjon fra utstillingskomiteen 
Anneli Holm 
Ingen info 
 
 

  

23/63 Eventuelt 
 

Leder / Bente  

 

 

 

 

 

 

 

 


